



----- 7 Day Peru Highlights -----

- ★ 無自費項目，從早到晚，天天都精彩!
- ★ 體驗、深入當地村落，了解印加文化!
- ★ 包機票、導遊、轉乘、住宿、共 10 餐(當地美食)
- Professional tour guide! No Optional Tours!
- Tour Machu Picchu, Sacred Valley, Lima City, Cusco City, historical sites, local art crafts markets and village.
- Include Air tickets, Tour Guides, Transfers, Hotels, 10 Meals (including local cuisine)

七天秘魯精粹遊

7 Days Peru Essence

2020 Departure Dates				團號 Code	成人連機票 Adult (Twin) (Land + Air)	+燃油費+稅金 = 總額		單人附加費 Single Supp.	團費 Land only	旺季附加費 High Season Supplement	小費 Tips
4月 (Apr)	13, 27	9月 (Sep)	7*, 21*			+FUEL +TAX = TOTAL					
5月 (May)	11, 25	10月 (Oct)	5, 19	PE7	2399	約 +450 Approx.	2849	399	1999	★250	100
6月 (Jun)	8, 22	11月 (Nov)	9, 30*								
7月 (Jul)	6*, 20*	2021									
8月 (Aug)	3*, 17*	1月 (Jan)	18								
出發地: 洛杉磯 LAX Departure 其他出發城市歡迎聯絡查詢 Other departure cities please contact us for more information											

1 原居地 → 利瑪 Home City → Lima

是日乘搭豪華客機飛往秘魯首都利瑪，抵達後前往酒店休息。
酒店/Hotel: Casa Andina Select Miraflores 或同級
Upon arrival in Lima, capital city of Peru, transfer directly to the hotel for leisure or rest.

2 利瑪 Lima

今天您將享受一整天利瑪市區觀光。行程包括參觀被稱為“國王城”的殖民區和其現代部分。舊殖民區包括廣場上的大教堂、精湛的托雷塔格萊宮、外交部和舊金山修道院及地下墓穴。在利瑪，驅車穿過米拉弗洛雷斯和聖伊西德羅高檔的住宅區。利瑪是很多近現代中國移民居住的地方，今日你會在遊覽期間享受秘魯 - 中國式午餐。之後，您將有機會參觀“愛之園”看到雕像“親吻”，以及欣賞太平洋的美景。爾後，參觀巴蘭科的波希米亞鎮及當地的手工藝品市場。(早/午餐)

酒店/Hotel: Casa Andina Select Miraflores 或同級
Today you will enjoy a full day Lima city tour. The tour will take you to visit the colonial and modern sections of this so-called "City of Kings". Colonial sites include the lovely Plaza de Armas with its cathedral and palace, the exquisite Torre Tagle Palace, modern day seat of the Ministry of Foreign Affairs and The San Francisco Monastery and catacombs. In modern Lima, drive through the exclusive residential areas of Miraflores and San Isidro. As Lima has a history of being home to Chinese immigrants over the years, today you will enjoy a Peruvian-Chinese lunch during the tour. We will then pay a visit to the "Park of Love" to see the statue "El Beso" as well as to appreciate the views of the Pacific Ocean. Then, it's on to visit the Bohemian neighborhood of Barranco. There will also be some time to visit a local handicrafts market before returning to the hotel. (B/L)

3 利瑪 → 庫斯科 Lima → Cusco

早餐後乘內陸機前往庫斯科，古印加帝國的首都。到酒店稍作休息，讓身體適應高原的環境，爾後前餐廳享用傳統秘魯菜肴，加上精采的民間歌舞表演及庫斯科市廣場的美景，這將會是難忘的一夜。

酒店/Hotel: Jose Antonio Cusco 或同級 (早/晚餐)
Today you will head to the airport for the brief flight to Cusco, nestled high in the Andes Mountains. Check in at the hotel, take it slow and enjoy a bit of leisure time to get your body accustomed to the mountain altitude. This evening, transfer to dinner at Tunupa Restaurant to enjoy a delicious Peruvian dinner accompanied by performances of live Andean folk music and dance. (B/D)

**特別安排於聖谷住宿一晚，不用即日乘長途車，免卻舟車勞動之苦 Stay one night at Sacred Valley, save tremendous of time in long haul travelling



4 庫斯科 - 聖谷 Cusco - Sacred Valley

早餐後驅車前往奧揚泰坦博參觀一坐印加時代的堡壘。這個氣勢宏偉堡壘是印加軍事建築其中一個代表，這裡你將有機會爬到堡壘頂部觀賞壯麗的景色，爾後前往一個名叫比錫的印加村落參觀，並參觀當地手工藝；中午於當地餐館享用自助餐，傍晚，回到位於聖谷中心的酒店休息。(早/午/晚餐)
酒店/Hotel: San Agustin Recoleta 或同級
Today, start with a drive through the scenic Sacred Valley of the Incas to the village of Ollantaytambo for a visit to an impressive Inca fortress. Here, you will have a chance to climb to the top of the fortress for breathtaking views. Then, stop by the village of Pisac to visit the local marketplace where the native people sell a variety of handicrafts. Enjoy a buffet lunch at the local restaurant. Then, proceed to your hotel located in the heart of the Sacred Valley region. (B/L/D)

5 聖谷 - 馬丘比丘 - 庫斯科 Sacred Valley - Machu Picchu - Cusco

早餐後出發，乘火車前往被稱為空中都市的印加帝國遺址馬丘比丘參觀。古城建築在崖壁上，分成數個區域：墓園、監獄、生活區和神殿區，全部由原石砌造，工藝精湛，體現了當時印加王朝的盛世輝煌，是當年印加帝國的聖地。最高祭司居住的神殿曾挖掘出 150 具女性骸骨，相信是祭典中獻給太陽神的祭品，古城因此被列為世界十大文明之謎。遊覽完畢後順道到阿瓜斯卡連特斯市的工藝品市場閒逛，爾後乘車返回庫斯科。於酒店享用晚餐。
酒店/Hotel: San Agustin Plaza 或同級 (早/晚餐)
Today you will set out on an excursion to Machu Picchu, "The Lost City of the Incas." Wake up early and take a wonderful train ride through the Sacred Valley of Urubamba to Machu Picchu. Perched at 8,200 feet above the valley, it was hidden by mountains and semi-tropical jungles for 400 years until discovered by Hiram Bingham of Yale University in 1911. Archaeologists believe that the Incan "Virgins of the Sun" took refuge from the Spanish Conquistadors here at Machu Picchu. Enjoy a tour of the site followed by time for leisure or shopping at the crafts market nearby in the town of Aguas Calientes. Then, journey back to Cusco for dinner and overnight. (B/D)

6 庫斯科 → 利瑪 Cusco → Lima

早餐後開始簡短而悠閒的市內觀光，包括一系列地標：庫斯科大教堂、阿馬斯廣場及太陽神殿。您也可在聖布拉斯狹窄的街道及迷人的小院中感受濃厚的藝術氣息。爾後驅車前往參觀薩克塞華曼堡壘。這個氣勢宏偉堡壘是印加軍事建築其中一個代表。和其他印加石頭建築一樣，如何建成依舊是謎。很多石頭中間連一張紙都難以插入。這種精確度，以及石灰石塊的圓角、石塊連接形狀的多樣性以及牆體向內傾斜，使遺址的局部在庫斯科毀滅性地震中得以幸存。此外還會遊覽其他考古遺址，包括普卡普卡拉軍事瞭望點及肯高和覃邦麥基聖殿。參觀完我們將搭乘飛機返回利瑪。(早/午餐)

酒店/Hotel: Holiday Inn 或同級
This morning we set out for a guided tour of the ancient capital of the Inca Empire—Cusco, the oldest continuously inhabited city in the western hemisphere. The tour visits important landmarks such as Cusco's Cathedral, Plaza de Armas and Koricancha "The Temple of the Sun". Take in a delightful combination of Inca and colonial architecture. We will also visit Sacsayhuaman fortress just a few minutes outside Cusco. The fortress is an imposing example of Inca military architecture. It was built using colossal limestone blocks arranged in a variety of interlocking shapes. The estimated weight of some stones is over 120 tons. Visitors are still wondering how it was constructed way back in pre-Colombian times. Following our sightseeing, we will head to the airport for the flight back to Lima. (B/L)

7 利瑪 → 原居地 Lima → Home City

對於 7 天的團友，我們會安排在指定的時間轉移到機場為您服務。我們希望您旅途愉快。(早餐)
We will arrange a transfer to the airport for you at a designated time. We wish you a pleasant flight. (B)



特約旅行社